

Every Atlas Rent Co vehicle is delivered to the schedule below. It is published so that your HSE and procurement teams can compare it against your own light-vehicle standard before any agreement, rather than discovering the gaps at mobilisation. Send us your standard or equipment checklist and we will mark it up against this schedule and identify any additions.

Standard specification — every vehicle

REF	ITEM	SPECIFICATION
AR-01	Site radio	Radio and antenna installation provisioned on every vehicle: mount, antenna base, coaxial feed and fused power supply. The head unit is supplied and programmed to your site's authorised frequency band and channel plan, rather than to a band chosen for you. Confirmed before mobilisation.
AR-02	GPS / IVMS and HSE reporting	Hardwired tracking unit with trip history, geofencing and driver-behaviour reporting. Exception events, reporting frequency, connectivity and the level of client portal access are agreed for each project. Live tracking does not imply staffed 24-hour monitoring.
AR-03	First aid and fire equipment	First aid kit matched to your site requirement and a securely bracket-mounted 2 kg dry-powder extinguisher. Inspection, currency and replenishment recorded between hires and supplied with the handover pack.
AR-04	Recovery equipment	Rated recovery kit — snatch strap, bow shackles and tree-trunk protector — with compatible rated recovery points selected for the vehicle and operating conditions. Equipment instructions included in the handover pack.
AR-05	Secure tool storage	Lockable toolbox with slam locks and gas struts, mounted to the factory tub, with suitable load-restraint points. Fitout weight is accounted for when confirming the payload remaining available to your team.
AR-06	Frontal protection	Vehicle-specific bull bar, subject to documented airbag and sensor compatibility, correct installation and local approval. Supporting certification is retained with the vehicle record and available for your HSE file.
AR-07	Condition and handover records	Bilingual photo-documented condition reports at on-hire and off-hire, an equipment checklist, and signed handover and return records — a clear evidenced record of vehicle condition and supplied equipment.
AR-08	Scheduled servicing	Servicing through the authorised Toyota network in Morocco on the manufacturer's applicable severe-duty schedule rather than the standard interval. Maintenance and inspection records supplied for your fleet file.
AR-09	Visibility and site safety	Dash-switched LED amber beacon, reversing alarm, reflective identification and fleet numbering, wheel-nut indicators, and wheel chocks in mounted holders. Battery isolation arrangement specified to the vehicle and your site requirement.

Premium specification — standard plus the following

REF	ITEM	SPECIFICATION
P-01	Auxiliary lighting	LED light bar and work lights for night and low-visibility site operations.
P-02	Extended communications	Dual antenna provision for multi-band or repeater site environments.
P-03	Extended recovery	Additional rated recovery equipment beyond the standard kit.
P-04	High-visibility marking	Quick-detach buggy whip flag on a heavy-duty mount, for light-vehicle control around haul traffic.
P-05	Rear-window protection	Mesh guard for load and debris protection.

Acceptance is against your site, not ours. This is the proposed standard package. A vehicle-specific equipment schedule, inspection record and the agreed insurance documents form the handover pack for each vehicle. Rental-use insurance is specified to respond on client sites and unsealed private access roads; the policy scope, exclusions and excess are supplied in writing before mobilisation. Where a vehicle is unavailable, replacement is supplied from our own fleet to this same specification, under a stated response time with a defined off-hire remedy.

Chaque véhicule Atlas Rent Co est livré conformément au tableau ci-dessous. Cette spécification est publiée afin que vos équipes HSE et achats puissent la comparer à votre propre standard véhicule léger avant tout engagement, plutôt que d'en découvrir les écarts à la mobilisation. Transmettez-nous votre standard : nous le confrontons à ce tableau et identifions les compléments nécessaires.

Spécification standard — chaque véhicule

REF	ITEM	SPECIFICATION
AR-01	Radio de chantier	Pré-équipement radio sur chaque véhicule : support, embase d'antenne, câble coaxial et alimentation protégée. Le poste est fourni et programmé selon la bande de fréquences autorisée et le plan de canaux de votre site, et non selon une bande choisie à votre place. Confirmé avant mobilisation.
AR-02	GPS / IVMS et rapports HSE	Boîtier de suivi installé en filaire, avec historique des trajets, géorepérage et rapports de comportement de conduite. Types d'écarts, fréquence des rapports, connectivité et niveau d'accès client sont convenus par projet. Le suivi en temps réel n'implique pas une surveillance humaine 24 h/24.
AR-03	Secours et incendie	Trousse de secours adaptée à l'exigence de votre site et extincteur poudre 2 kg monté sur support sécurisé. Inspection, validité et réapprovisionnement consignés entre chaque location et remis avec le dossier de mise à disposition.
AR-04	Matériel de récupération	Kit de récupération homologué — sangle, manilles et protège-tronc — avec points de récupération compatibles, choisis selon le véhicule et les conditions d'exploitation. Notices d'utilisation incluses dans le dossier de remise.
AR-05	Rangement sécurisé	Coffre à outils verrouillable à serrures encastrées et vérins à gaz, monté sur la benne d'origine, avec points d'arrimage adaptés. Le poids de l'équipement est pris en compte dans la charge utile restante.
AR-06	Protection frontale	Pare-buffle spécifique au véhicule, sous réserve de compatibilité airbag et capteurs documentée, d'une pose conforme et des autorisations locales. Justificatifs conservés au dossier du véhicule, disponibles pour votre dossier HSE.
AR-07	État des lieux et remise	États des lieux photographiques bilingues à la mise à disposition et à la restitution, liste de contrôle des équipements et procès-verbaux signés — une traçabilité claire de l'état du véhicule et des équipements fournis.
AR-08	Entretien programmé	Entretien par le réseau Toyota agréé au Maroc, selon le plan constructeur en usage sévère plutôt que l'intervalle standard. Registres d'entretien et d'inspection fournis pour votre dossier de flotte.
AR-09	Visibilité et sécurité	Gyrophare LED ambre commandé au tableau de bord, avertisseur de recul, marquage réfléchissant et numérotation, indicateurs de desserrage d'écrous et cales de roue sur supports. Coupure de batterie définie selon le véhicule et l'exigence de votre site.

Spécification Premium — standard, complété par

REF	ITEM	SPECIFICATION
P-01	Éclairage auxiliaire	Rampe LED et projecteurs de travail pour les opérations de nuit ou à faible visibilité.
P-02	Communications étendues	Pré-équipement double antenne pour sites multi-bandes ou avec relais.
P-03	Récupération renforcée	Matériel de récupération homologué complémentaire au kit standard.
P-04	Signalisation haute visibilité	Mât à fanion à dépose rapide sur support renforcé, pour la gestion des véhicules légers à proximité des engins.
P-05	Protection de lunette arrière	Grille de protection contre les charges et projections.

La validation se fait selon votre site, pas le nôtre. Il s'agit de l'équipement standard proposé. Une liste d'équipements propre au véhicule, une fiche d'inspection et les justificatifs d'assurance convenus constituent le dossier de mise à disposition de chaque véhicule. L'assurance usage location est spécifiée pour répondre sur les sites clients et les pistes privées non revêtues ; étendue, exclusions et franchise sont communiquées par écrit avant mobilisation. En cas d'indisponibilité, le remplacement provient de notre propre flotte, à spécification identique, avec délai d'intervention annoncé et suspension de facturation définie.